## Precision Tsugami (China) Corporation Limited

津上精密機床(中國)有限公司

(Incorporated in the Cayman Islands with limited liability) (於開曼群島註冊成立的有限公司)

(Stock Code 股份代號:1651)

## NOTIFICATION LETTER 通知信函

12 December 2025

Dear Registered Shareholders

Precision Tsugami (China) Corporation Limited (the "Company")

- Notice of publication of Interim Report 2025 (the "Current Corporate Communication")

The English and Chinese versions of the Company's Current Corporate Communications are now available on the Company's website at www.tsugami.com.cn and the website of The Stock Exchange of Hong Kong Limited (the "Stock Exchange") at www.hkexnews.hk respectively (the "Website Version"). The Company strongly recommends you to access the Website Version of the Current Corporate Communication and all future Corporate Communications (Note). If you have elected to receive the Corporate Communications in printed form, the Current Corporate Communication is enclosed.

If you for any reason have difficulty in receiving email notification or gaining access to the Website Version of the Corporate Communications and would like to receive the Current Corporate Communication and all future Corporate Communications in printed form, please complete, sign the enclosed Reply Form and return it to the Company's branch share registrar in Hong Kong, Tricor Investor Services Limited ("Branch Share Registrar") at 17/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong by post using the provided prepaid mailing label (no stamp is needed if posted in Hong Kong) or by email to 1651-ecom@vistra.com. The Company will promptly upon your request send the Current Corporate Communications to you in printed form free of charge.

It is the responsibility of registered shareholders to provide a functional email address. If you have not provided your email address to the Company or need to update your email address, the Company recommends you to provide your email address by completing, signing the enclosed Reply Form and returning to the Branch Share Registrar at the above-mentioned address by post or by email to 1651-ecom@vistra.com. If the Company does not have your functional email address, until such time that the functional email address is provided to the Branch Share Registrar, you will be unable to receive via email notices of publication of the Website Version of Corporate Communications ("Notice of Publication") and Actionable Corporate Communications in electronic form. As such, the Company would only be able to send you the Notice of Publication and the Actionable Corporate Communications in printed form.

Should you have any queries relating to this notification, please call the Branch Share Registrar's telephone hotline at (852) 2980 1333 from 9:00 a.m. to 6:00 p.m., Monday to Friday (excluding public holidays).

Yours faithfully,
Precision Tsugami (China) Corporation Limited
Dr. Wang Xiaokun

Chairman, Chief Executive Officer and Executive Director

Note:

Corporate Communications include any document(s) issued or to be issued by the Company for the information or action of holders of any of its securities or the investing public, including but not limited to (a) the directors' report and its annual accounts together with a copy of the auditors' report and, where applicable, its summary financial report; (b) the interim report and, where applicable, its summary interim report; (c) the quarterly report, if any; (d) a notice of meeting; (e) a listing document; (f) a circular; (g) a proxyform; and (h) Actionable Corporate Communications.

Actionable Corporate Communications refer to any corporate communications that seek instructions from the Shareholders on how they wish to exercise their rights or make elections as Shareholders.

各位登記股東:

津上精密機床(中國)有限公司(「本公司」) — 刊發2025年中期報告(「本次公司通訊」)

本公司的本次公司通訊之中、英文版本已分別上載於本公司網站(www.tsugami.com.cn)及香港聯合交易所有限公司(「**聯交所**」)之網站(www.hkexnews.hk)(「**網站版本**」)。 我們建議 閣下閱覽公司本次及日後公司通訊<sup>(網註)</sup>的網站版本。如 閣下已選擇收取公司通訊的印刷本,隨函附上本次公司通訊。

如 閣下因任何理由無法以電子郵件方式收取或閱覽公司通訊的網站版本及欲索取本次公司通訊及日後公司通訊的印刷本,請填妥及簽署隨附之回條,並以已預付郵費的郵寄標籤寄回本公司之香港股份過戶登記分處(「**股份過戶登記分處**」)卓佳證券登記有限公司 (地址為香港夏慤道16號邊東金融中心17樓) (如在香港投寄毋須貼上郵票),或電郵至 1651-ecom@vistra.com。本公司會因應 閣下之要求立即寄上公司通訊的印刷本,費用全免。

登記股東有責任提供有效的電子郵件地址。如 閣下尚未提供 閣下之電子郵件地址予本公司,或需更新 閣下之電子郵件地址,本公司建議 閣下填妥及簽署隨附之回條,並按上述地址以郵寄方式交回本公司的股份過戶登記分處或以電郵方式發送至1651-ecom@vistra.com。如果本公司沒有收到 閣下的有效電子郵件地址,閣下將(i無法透過電子郵件方式收取以電子方式發送的公司通訊網站版本的登載通知(「登載通知」)及可供採取行動的公司通訊。本公司只能以印刷本方式向 閣下發送登載通知及可供採取行動的公司通訊之印刷本予 閣下,直至股份過戶登記分處收到 閣下有效的電子郵件地址為止。

倘 閣下對本通知有任何查詢,請於星期一至星期五(公眾假期除外)上午9時至下午6時,致電股份過戶登記分處熱線(852) 2980 1333。

承董事會命 津上精密機床(中國)有限公司 主席及行政總裁兼執行董事 王曉坤博士

謹啓

2025年12月12日

附註: 公司通訊包括本公司發佈或將子發佈以供其任何證券持有人或投資大眾參照或採取行動的任何文件,其中包括但不限於(a)董事會報告,公司年度帳目連同模數師報告以及(如適用)財務觸要報告;(b)中期報告及(如適用)中期 摘要報告;(c)季度報告(如有);(d)會議通告;(e)上市文件;(f)通函;(g)代表委任表格;及(h)可供採取行動的公司通訊。

可供採取行動的公司通訊是指任何涉及要求股東指示其擬如何行使其有關股東權利的公司通訊

## REPLY FORM 回條

## Precision Tsugami (China) Corporation Limited To (the "Company") (Stock Code: 1651)

(Incorporated in the Cayman Islands with limited liability) c/o Tricor Investor Services Limited 17/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong

致: 津上精密機床(中國)有限公司 (「本公司」) (股份代號:1651)

(於開曼群島註冊成立之有限公司) 經卓佳證券登記有限公司 香港夏慤道16號 遠東金融中心17樓

Part A 甲部			ld like t 們現欲以														Corj	porate (	Commu	nicati	on	s in j	prii	nted	fo	orm in	th	e man	ner in	dio	cated b	elow	r:
(Please	mark "√"	in <b>O</b> l	NLY ON	<b>E</b> of t	he follo	wing b	oxe	s 請征	從下列	選	擇中	,僅	在非	ţ中-	一個	空格	内	劃上「	✓」號														
	I/We wo 本人/利 I/We wo 本人/利 I/We wo 本人/利	戈們瑪 uld lil 戈們瑪 ould li	d欲收取 se to rece d欲收取- ke to rec	一份 <sup>5</sup> eive a 一份中 eive a	英文印版 printed 中文印届 printed	副本; copy <b>i</b> l本; copy	或 in th 或 in b	e Ch oth t	inese l he Eng	lan	guage	e onl	y; (	OR	he (	Chine	ese	langua	ge.														
Part I 乙部			ld like to 們現欲以																								a tł	ne ema	il add	res	s belov	v:	
	4	<u>/ 1X</u>	11 15% 11/15	VPV L	电判地	业.电、	到	1十刀.	1(4)(4)	(4)	·Z'-U)	7179	/1寸ン	<b>大口</b> り	7.0	四司	IJΧ	. 円 厌坏	4以11里	101.77.	ш	地司(	пУ_	豆.果	(,)世	<u> </u>							
	(Please p		le the em 楷填寫			Engli	sh C	'apita	ıl Lette	rs)					•		•					•			•			•			•		
Name	e(s) of Shar			u-1															Si	gnatur	e:												
股東			.,						/D1		Di	. 00	v i	car	EDC	<i>±≢ 口</i>	<i>1.</i>	*##:4 <b>#</b> *@	簽	名:													
Addr	ess:								(Fieu:	se i	use di	200	N L	EIII	EKS	胡力	IL.	楷填寫	,														
地址:	:																						,	D/		D.		. C. I. I. I		20	<i>±</i> ± m →	- 114- I=	afer salars
Conta	act telepho	ne nui	nber:																Da	te:			(.	Plea	ise	use BI	LO	CK LE	IIE	<i>(</i> 2)	請用正	:作3	(場)
	電話號碼:																		日	期:													
請求 2. Pleaes かの。 おか。 まか。 まか。 まか。 まか。 まか。 も、 If bb Con 若など。 ち、 Vali 続き も、 If sb でこか。 ない。 は、 Vali をいる。 ない。 ない。 ない。 ない。 ない。 ない。 ない。 ない	secomplete and S	,並只是 orm clear m in orde 回條上才 for part / it t in writt 本公 or ter 本及 e Sh mail addre attions inc iciable, its 教作文件; Commun Commun Commun Commun Commun Commun Commun Commun	解付三預付鄉時, y. Any form vr to be valid. 未年年出版社 will apply to go will be required by the first will apply to go will be required by the first will apply to go will be required by the first will apply to go will be required by the first will be first will apply the first will apply the first will be	of the property of the proper	震廠此於信封 licated choice	京、with no cape and	国本公司 I signatur I signatur	同之香港的 be sent receiving the Constitute of Sparm.  mpany for multiple of of Sparm.  mpany for	E股份過戶 如屬聯名 to you un un gp rinted c 司書面通知 c document c 的印刷版 of publicatio b 已選擇以 or the infor- pplicable, it nopplicable, it nopplicable, it nopplicable, it nopplicable, it nopplicable, it nopplicable, it nopplicable, it	Orrect Restriction Restrictio	分處卓自 中 中 中 中 中 中 中 中 中 中 中 中 中	證券登 eted sh M條須抄 Corpora Etel (Manager) nof the emarate Co core in reference on of hor erim reference fellers on INFOR	記有all be  F本公文 by  A complete	限公司 (Record of the control of the c	,或urs 2 名冊上 able not cations 這更改 a Sharu a Sharu of its si by pc of its si a Sharu si by pc of its si a Sharu si a Sharu a Sharu si a Sharu s a si a Sharu si a Sha si a Sharu si a Sharu si a Sha si a Sha a si a Sharu si a Sha si a Sharu si a Sha a si a Sharu si a si a Sha a si a si a si a si a si a si a si a s	意郵至16: hares are what is a representation in the control in the c	51-ecc held friting 或 with 的 with or the regret	comewistra.d in joint nar 根份戶口, g to the Com (至本公司即 n both Englis 東。 e email addre 向股份過戶 e investing p yy; (d) a notic 長日連同核則 ights or make	com = nes, the sha 由其姓名列 pany's bran for 年度的 h and Chin ess provided 登記處(反 ublic, incluse of meetin 數師報告以 e elections :	reholder v 別於首位的 ch share 吉東日到 sse versio is not fun 義如下) ding but r g; (e) a li 及 (如適 s Shareho	whos 内股i regis 期 ( ns w nctio ) 提 not l issting IIII)	東簽署, strar in H 以較早 vill be ser onal, such 供有效且 imited to g docume 財務摘 s.	方為 fong 者為 nt to n Sha unt to (a) the ent; (i)	s first o 為有效。 Kong o the Sha the Sha arreholde f) a circ 告; (t	on th 。 如果 如果 er wi 子郵 cctors cular b) 中	te register o ntil expired 果般東希望 older reques ill be deem 件地址為」 s' report and r; (g) a prox 即概告及	at th 繼續 sting ded, u ed, u ed, u	embers of t he end of th 前收到日後 g for a prin until such t sannual acc orm; and (h 口適用)中	ne Compa 的公司道 ed form o ime when counts too ) Actiona 明摘要幕	any's 通訊的 of an of an succepture gether ble (	s financial y 的印刷本, ny version(s) h Sharehold er with a cop- Corporate C (c) 季度朝	year (wh 則需要 ) of the der has p	michever 做進一 Corpora provided e auditor tications.
Your sup You have 本聲明中 閣下是自	al Data" in this st oply of Personal I e the right to requ 中所指的「個人」 目願向本公司提供 根據《私雕條例》	Data is on est access 資料」具 器下個。	a voluntary b to and/or to d 有香港法例第 人資料,以便	asis for the correct the 486章 以 閣下	e purpose of respective I 《個人資料 所選之方式	receiving Personal D (私隱) ( 接收企業)	Corpo ata in a 条例》 通訊。	orate Co accorda (「《別 関下的	mmunicati nce with th <b>私隱條例</b> 》 的個人資料	ions ne pr )」 斗將右	in the ma ovisions ) 中「個	nner ch of the P  人資料	osen. DPO.	Your P Any su 涵義,	Persona uch req 包括但	l Data v	vill b acce	e retained for	or such pe correction	iod as m	ay t	ne necess	sary a sho	for our	r ve	rification a writing by	and	record pur	noses.		-		
	y mail to: y email to:	Tricon 17/F, 16 Ha	Privacy Office Investor Ser Far East Fina rcourt Road, puiries@vistr	vices Lir nce Cent Hong Ke	re										經郵客			卓佳證 香港夏 遠東金	科私隱主 券登記有	良公司 婁													

Please cut the mailing label and stick it on an envelope to return this Reply Form to us. No postage is necessary if posted in Hong Kong.

當 閣下寄回本回條時,請將郵寄標籤剪貼於信封上。 如在本港投寄, 閣下無需支付郵費或貼上郵票。

Mailing Label 郵寄標籤

**Tricor Investor Services Limited** 卓佳證券登記有限公司 Freepost No. 簡便回郵號碼:10 GPO Hong Kong 香港

經電郵: